

## **Основные положения Регламента по проведению турнира Международной студенческой баскетбольной лиги ISBL Cup**

### **1. Участники Кубка**

Участниками могут быть баскетбольные команды вузов, университетов, обязующиеся выполнять все требования настоящего Регламента.

К участию в Кубке допускаются студенты:

- очной формы обучения
- не старше 1989 года рождения
- не более 2 (двух) игроков 1987 года рождения

Не допускаются студенты:

- заочной формы обучения
- аспиранты любой формы обучения

Каждая команда имеет право на усиление не более чем 2 (двумя) игроками, являющимися студентами очного отделения другого вуза.

### **2. Система проведения и сроки**

В ISBL Cup участвуют восемь команд. Игры будут проводиться по туровой системе в двух подгруппах по четыре команды.

В подгруппе игры будут проводиться по кругу (каждый с каждым) в течении трех дней и по результатам две команды из группы попадут в Финал Четырех.

Финал Четырех будет проводиться по Кубковой системе (полуфинал, финал)

Первый тур в г. Дебрецен (Венгрия) 7 – 9 марта 2015г.

## **ISBL Eurocup main rules and regulations**

### **1. Eurocup participants**

Basketball teams of Universities, which agree with current rules and regulations, can participate in the ISBL Eurocup tournament.

The players must:

- Study on a full-time program;
- Born in 1989 or younger;
- Maximum 2 players born in 1987 or older;

The players can not:

- Study by correspondence;
- Be postgraduate students;

Each team can bring in maximum 2 players, which must also be students of different University.

### **2. Tournament system and dates**

There will be 8 participants in ISBL Eurocup. There will be 2 groups with 4 teams each. The teams will compete in round-system.

Every team in the group will play against others in three-day spread. The two best teams of each group will proceed to the Final Four stage.

There will be a cup-system for Final Four: semifinals and the Final Game.

Round 1. The city of Debrecen (Hungary), March 7-9, 2015

**Участники:**

A1 – Университет г. Дебрецен (Венгрия)

A2 – Таллинский технологический университет (Эстония)

A3 – Уральский Федеральный Университет (Россия)

A4 – Московский государственный университет (Россия)

**Расписание игр:**

07.03.15 – A2 – A4  
A1 – A3

08.03.15 – A3 – A2  
A4 – A1

09.03.15 – A3 – A4  
A2 – A1

Второй тур – 25 марта – 5 апреля (сроки и место будут уточняться)

Финал Четырех – 17 – 18 апреля (Москва)

**3. Расходы команд**

Все расходы связанные с командированием на игры (туры) , а именно проезд до места соревнований и обратно, суточные, размещение и питание игроков, тренеров, помощников, оформление виз, команда несет за свой счет.

***При проведении тура на своей площадке команда-хозяин несет следующие расходы:***

**Participants:**

A1 – University of Debrecen (Hungary)

A2 – Tallinn Technical University (Estonia)

A3 – Ural Federal University (Russia)

A4 – Moscow State University (Russia)

**Game schedule:**

07.03.15 – A2 – A4  
A1 – A3

08.03.15 – A3 – A2  
A4 – A1

09.03.15 – A3 – A4  
- A2 – A1

Round 2 – March 25 – April 5 (correct place and time will be specified)

Final Four in Moscow – April 17-18 (Moscow)

**3. Team expenses**

Travelling to the tournament, including transport, salaries, accommodation and meals, coach and assistant salaries, as well as visas are team expenses.

***The following expense list is mandatory for the team, that is the host of the tournament:***

1. на транспорт для встречи команды-визитера на вокзале или в аэропорту города, где проводится игра, доставки в гостиницу, на тренировки, игры и обратно в гостиницу, отправки на вокзал или в аэропорт;

2. на транспорт для встречи судей, комиссара, инспектора матча на вокзале или в аэропорту города, где проводится игра, доставки в гостиницу, на игры и обратно в гостиницу, отправки на вокзал или в аэропорт;

3. на оплату работы судей-секретарей во время проведения домашних игр по расценкам проводящей игру организации

4. на оплату работы вспомогательного персонала (в том числе врача, радиста и т.д.) по расценкам проводящей игру организации

5. на оплату минеральной (негазированной) воды для команды-визитера (16 бутылок по 0,5 л), судей, комиссара и инспектора (4 бутылки по 0,5 л);

6. на оплату служебных телефонных разговоров и факсовых сообщения комиссара и инспектора в Департамент;

7. на аренду спортивного сооружения (если необходимо), кол-во мест от 500 человек;

8. бронирование гостиницы или общежития для участников тура.

#### **4. Поощрение победителей**

Победитель Кубка ISBL Cup награждается поездкой на Финал Четырех Евролиги в Мадриде.

1. transport for arriving teams from the city airport to the team hotel; also traveling from the hotel to practices, games and back to the hotel; after the tournament – back to the terminal or airport;

2. transport for arriving referees, commissar and inspector of the tournament games from the city airport to the hotel, to the games and back to the hotel; after the tournament – back to the terminal or airport;

3. payments for secretary-refs for the home games; the amount of salaries depends on tournament sponsor rates;

4. salaries for the supporting staff, including medical presence, radio-operator, etc. The amount depends on tournament sponsor rates;

5. mineral still water for visiting teams (0,5L, 16 bottles per game), referees, commissar and inspector (0,5L, 4 bottles per game);

6. payments for on-duty telephone calls and fax messages from commissar and inspector to the Department;

7. sports facility rent (if needed) with minimum 500 spectator seats;

8. hotel or hostel reservations for tournament participants;

#### **4. Winner prize**

ISBL Eurocup winner will visit 2015 Euroleague Final Four in Madrid, Spain, held on May 15-17. That package includes

15 – 17 мая 2015г. (проезд до Мадрида и обратно, размещение в гостинице, предоставление билетов на матчи Евролиги (15 человек) за счет ISBL.

Транспорт (аэропорт – гостиница – аэропорт), питание – за счет команды.

5. Во время проведения турнира ISBL Cup, во всех остальных вопросах команды должны основываться на положения регламента Чемпионата МСБЛ, который размещен на сайте [www.isbl-basket.com](http://www.isbl-basket.com)

travelling to Madrid and from Madrid, hotel accommodation, tickets for Euroleague Final Four games. ISBL will grant all of this for 15 persons.

Transport from airport to hotel and backward, as well as meals – on team expense.

5. During ISBL Eurocup all other regulations and rules are included into ISBL Championship rulebook. Please, find it on league's official website [www.isbl-basket.com](http://www.isbl-basket.com)

Application №1.

**Application form  
for the participant of International Students Basketball League Eurocup  
team**

---

**I Players**

<b>№</b>	<b>Full name</b>	<b>Date of birth</b>	<b>Study info (faculty, class, student's record-book №)</b>	<b>Height</b>	<b>Weight</b>	<b>Position</b>	<b>Athletic title</b>	<b>Doctor visa and stamp</b>

**II Head coach, assistant coach, staff and  
other attendants**

<b>№</b>	<b>Full name</b>	<b>Date of birth</b>	<b>Job title</b>	<b>Title</b>	<b>Cell phone number</b>	<b>Email</b>

University Principal \_\_\_\_\_  
( \_\_\_\_\_ )  
Name and signature

Doctor \_\_\_\_\_  
( \_\_\_\_\_ )  
Name and signature

M.П.



**Technical application form must be given to the game commissar before the game along with the team passport, player passports, as well as coaches and attendant passports.**